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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

lnwoners met een laag inkomen kunnen in de Gemeente Roosendaal een collectieve zorgvezekering

Gemeentepolis bij cZ afsluiten. Via het werkplein kunnen inwoners deze collectieve zorgvezekering

afsluiten. De gemeente Roosendaal biedt twee verschillende pakketten aan: Gemeenten Extra en

Gemeenten Extra Uitgebreid.

1. Hoeveel Roosendaalse inwoners hebben in het jaar 2022 gebruik gemaakt van de collectieve

zorgvezekering GemeentePol is?

ln de afgelopen jaren is sprake van een duidelijke stijging van de zorgpremie. De groeiende

zorgkosten is een van de oorzaken van de stijging van de zorgpremie. Naast de vergrijzing zijn er

andere factoren die hieraan bijdragen, zoals duurdere behandelingen en medicijnen en hoge inflatie

2. Kan het college de cijfers van het aantal Roosendaalse inwoners die vezekerd zijn via

de Gemeentepolis van de laatste vier jaar weergeven?

Onlangs is bekend gemaakt dat ook in 2023 de stijging van de zorgpremie zal worden doorgezet, wat

mogelijk leidt tot meer gebruik van de collectieve zorgvezekering Gemeentepolis.

3. ls het college van mening dat het van belang is dat de collectieve zorgvezekering

Gemeentepolis goed onder de aandacht wordt gebracht bij Roosendaalse inwoners?

4. Wat doet het college om de collectieve zorgverzekering Gemeentepolis onder de aandacht te

brengen? En is het college van mening dat alle doelgroepen hiermee worden bereikt? Graag een

toelichting.

De collectieve zorgverzekering is met name interessant voor inwoners met een laag inkomen in

combinatie met hoge zorgkosten, zoals voor chronische zieken of mensen met een beperking.
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5. ls het gebruikelijk dat er getoetst wordt of de Gemeentepolis daadwerkelijk de beste en

voordeligste zorgpolis is voor de inwoner (afgestemd op de situatie van de inwoner), voordat de

Gemeentepolis wordt afgesloten?

6. Deelt het college de mening dat de zorgpakketten die de Gemeente Roosendaal aanbiedt
minder goed passend zijn voor inwoners met minder hoge zorgkosten?

7. Heeft het college het voornemen om de collectieve zorgverzekering Gemeentepolis uit te

breiden met een 'minder uitgebreid pakket', waardoor de gemeentepolis voor een grote groep

inwoners geschikt is, zoals voor inwoners met een laag inkomen en waarbijde te veruvachten

zorgkosten laag zullen zijn?

Alvast dank voor uw antwoorden

Chahira Mediani, GroenLinks Roosendaal



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

l. Hoeveel Roosendaalse inwoners hebben in het jaar 2}22gebruik gemaakt van de coltectieve

zorgverzekering Gemeentepolis? ln de afgelopen jaren is sprake van een duidelijke stiiging
van de zorgpremie. De groeiende zorgkosten is een van de oorzaken van de stijging van de

zorgpremie. Naast de vergrijzing zijn er andere factoren die hieraan bijdragen, zoals duurdere

behandelingen en medicijnen en hoge inflatie?

ln onderstaande tabel treft u het aantal deelnemers aan in de jaren 2019 tot en met2022:

Jaar 2019 20202021 2022

Polis gemeente extra 12021095 977 877

Polis gemeente extra uitgebreid 2209 2303 2256 2195

Totaal 3411 3398 32333072

2.Kan het college de cijfers van het aantal Roosendaalse inwoners die verzekerd zijn via de

Gemeentepolis van de Iaatste vier jaar weergeven? Onlangs is bekend gemaakt dat ook in
2023 de stijging van de zorgpremie zalworden doorgezet, wat mogelijk leidt tot meer gebruik

van de col lectieve zorgverzekeri n g Gemeentepol is.

Zie antwoord vraag 1.

3. ls het college van mening dat het van belang is dat de collectieve zorgverzekering

Gemeentepolis goed onder de aandacht wordt gebracht bij Roosendaalse inwoners?

Ja, wijdelen uw mening dat goede communicatie belangrijk is.

4. Wat doet het college om de collectieve zorgverzekering Gemeentepolis onder de aandacht

te brengen? En is het college van mening dat alle doelgroepen hiermee worden bereikt? Graag

een toelichting. De collectieve zorgverzekering is met name interessant voor inwoners met een

laag inkomen in combinatie met hoge zorgkosten, zoals voor chronische zieken of mensen

met een beperking.

Gemeente en Werkplein spannen zich jaarlijks gezamenlijk in om zowel bestaande als potentieel

nieuwe deelnemers te informeren over de voordelen, premies en dekking van de collectieve

zorgverzekering voor het daaropvolgende jaar. lnwoners die gebruik maken van regelingen van het

Werkplein en/of die kwijtschelding gemeentelijke belastingen van de BWB ontvangen worden

persoonlijk geïnformeerd. Andere inwoners proberen we te bereiken via social media en berichten in

de Bode. Voor het deelnamejaar 2023 heeft het Werkplein de inwoners die dit jaar de energietoeslag

hebben ontvangen en die in 2022 nog niet collectief verzekerd zijn ook persoonlijk geÏnformeerd.

5. ls het gebruikelijk dat er getoetst wordt of de Gemeentepolis daadwerkelijk de beste en

voordeligste zorgpolis is voor de inwoner (afgestemd op de situatie van de inwoner), voordat

de Gemeentepol is wordt afgesloten?

Ja, in beperkte mate. lnwoners kunnen zich aanmelden voor deelname aan de collectieve

zorgverzekering via de (landelijke) website www.gezondverzekerd.nl. Die website bestaat eigenlijk uit

twee delen. ln het eerste deel worden vragen gesteld welke zorgverzekering het beste bij de situatie

van de inwoner past. Het tweede deel gaat specifiek over het afsluiten van de nieuwe

zorgverzekering. Verder blijft het afsluiten van een zorgverzekering altijd een risico-afirueging.

Niemand kan immers op voorhand exact voorspellen welke zorgbehoefte men in het volgende

kalenderjaar nodig heeft.



6. Deelt het college de mening dat de zorgpakketten die de Gemeente Roosendaal aanbiedt
minder goed passend zijn voor inwoners met minder hoge zorgkosten?

Nee, wijdelen deze mening niet. Zoals bijvraag 5 gesteld is het lastig om de zorgbehoefte goed in te

schatten. Onze huidige zorgpolissen bieden een goede dekking tegen een, voor mensen met aan

laag inkomen, acceptabele premie. De dekking van deze polissen is geschikt voor alle inwoners
(jong, oud, alleenstaand, gehuwd, met of zonder kinderen, beperkte of hoge zorgkosten). De dekking

en de vergoeding van medische kosten via de bijzondere bijstand zijn daarnaast op elkaar

afgestemd.

7. Heeft het college het voornemen om de collectieve zorgverzekering Gemeentepolis uit te
breiden met een 'minder uitgebreid pakket', waardoor de gemeentepolis voor een grote groep
inwoners geschikt is, zoals voor inwoners met een laag inkomen en waarbij de te venrachten
zorgkosten laag zullen zijn?

Nee, het college vindt het geen publieke taak om "low budgelpolissen" aan te bieden. Het klopt dat in
de markt zorgpolissen tegen scherpe tarieven worden aangeboden. Het staat iedereen vrij om daar
gebruik van te maken. Kenmerken van die goedkope polissen zijn dat zij weliswaar een lagere premie

hebben maar de dekking is ook beperkter. Daarnaast geldt vaak ook een fors hoger verplicht eigen

risico. Als inwoners met een laag inkomen met zorgkosten worden geconfronteerd dan hebben zij

vaak niet voldoende reserves om de dan voor eigen rekening komende kosten zelf te kunnen betalen.

Tot slot is het aanbod van dit type polissen van zorgverzekeraars voor inwoners met weinig inkomen

schaars, waardoor de mogelijkheden tot uitbreiding zeer beperkt zijn.

Met onze huidige polissen wordt deze groep inwoners goed gefaciliteerd waardoor het risico op eigen

zorgkosten zeer beperkt is. Het premieaandeel wat inwoners met een laag inkomen zelf moeten

betalen is gering door hun recht op zorgtoeslag en de gemeentelijke premiebijdrage.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose
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